



HOUSE OF COMMONS  
CHAMBRE DES COMMUNES  
CANADA

*Randy Hoback*

Member of Parliament  
Prince Albert

Chair, Standing Committee on International Trade  
Président, Comité permanent du commerce international

**JOINT STATEMENT  
FOR IMMEDIATE RELEASE  
October 29, 2014**

**Joint statement from Randy Hoback, Chair of the Standing Committee on International Trade of the House of Commons and of Dr. Peter Ramsauer, Chair of the Committee on Economic Affairs and Energy of the Bundestag:**

**OTTAWA** - Today, the German Committee on Economic Affairs and Energy and the Canadian Committee on International Trade, held a bilateral meeting of legislators to discuss the strong and growing economic relationship between Canada and Germany. Elected officials from both countries highlighted the tremendous opportunities for deepening trade and investment ties, particularly through the Canada-EU Trade Agreement (CETA).

The committees recognized that CETA is a comprehensive, state-of-the-art agreement that will spur investment and job creation on both sides of the Atlantic. The benefits for German and Canadian businesses, workers and consumers are clear. We look forward to seeing CETA brought into force as soon as possible.

-30-

For further information and/or media request, please call 613-995-3296

Room 520, Valour Building, Ottawa, Ontario K1A 0A6  
Pièce 520, Édifice de la Bravoure, Ottawa (Ontario) K1A 0A6  
Tel.: 613-995-3295 Fax.: 613-995-6819

randy.hoback@parl.gc.ca

[www.MPRandyHoback.ca](http://www.MPRandyHoback.ca)





HOUSE OF COMMONS  
CHAMBRE DES COMMUNES  
CANADA

*Randy Hoback*

Member of Parliament  
Prince Albert

Chair, Standing Committee on International Trade  
Président, Comité permanent du commerce international

**DÉCLARATION COMMUNE  
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE  
29 Octobre 2014**

**Déclaration commune de la part de Randy Hoback, Président du Comité permanent du commerce international de la Chambre des communes et Dr. Peter Ramsauer, Président du Comité allemand des affaires économiques et de l'énergie**

**OTTAWA** - Aujourd'hui, le Comité allemand des affaires économiques et de l'énergie et le Comité permanent du commerce international de la Chambre des communes, ont tenu une réunion bilatérale pour discuter de la relation économique forte et croissante entre le Canada et l'Allemagne. Les législateurs des deux pays ont souligné les formidables opportunités quant à l'approfondissement des relations commerciales et d'investissement, notamment à travers l'Accord économique et commercial global entre le Canada et l'Union européenne (AECG).

Les comités ont reconnu que l'AECG est une entente complète qui stimulera l'investissement et la création d'emplois des deux côtés de l'Atlantique. Les avantages pour les entreprises allemandes et canadiennes, les travailleurs et les consommateurs sont claires. Nous espérons voir l'AECG entrer en vigueur dès que possible.

-30

Pour plus d'information, contacter 613-995-3296

Room 520, Valour Building, Ottawa, Ontario K1A 0A6  
Pièce 520, Édifice de la Bravoure, Ottawa (Ontario) K1A 0A6  
Tel.: 613-995-3295 Fax.: 613-995-6819

randy.hoback@parl.gc.ca

[www.MPRandyHoback.ca](http://www.MPRandyHoback.ca)

